
 
Aan:   College van burgemeester en wethouders gemeente Noardeast Fryslân 
 
 
Ternaard,  6 maart 2023 
 
Onderwerp:  Voortgang gebruik Noordervaartsluis te Dokkum 
 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Bij deze vraagt de werkgroep Recreatie en Toerisme van het Dorpsbelang Ternaard, 
uw aandacht voor het volgende. 
 
Zoals het u wellicht bekend zal zijn is er door verschillende Dorpsbelangen uit uw 
gemeente een plan gemaakt en ingediend om de opvaarten, vanuit Dokkum naar o.a. 
Ternaard, Wierum, Nes, weer toegankelijk te maken vanuit Dokkum met kleine 
bootjes (visbootjes / kleine sloepen / sub-planken etc). 
Echter om vanuit Dokkum toegang te kunnen krijgen naar die opvaarten zal de 
Noordervaartsluis in Dokkum gerenoveerd moeten worden. 
Het is de Dorpsbelangen bekend dat er reeds een bepaald bedrag voor de renovatie 
van genoemde sluis gereserveerd is. 
 
Op 9 oktober 2021 werd een ludieke actie bedacht en uitgevoerd om dit onder de 
aandacht van de gemeentelijke politiek te brengen. De gemeentelijke politiek werd 
over deze actie geïnformeerd en de toenmalige wethouder J.Boerema was aanwezig 
en nam de petitie namens de gemeente in ontvangst. In zijn “speech” werd de 
noodzaak (om via het water toegang te kunnen krijgen naar de opvaarten) van 
renovatie van de Noordervaartsluis erkend. 
 
Naar aanleiding van deze actie is er, vrij kort daarna, een gesprek geweest met de 
wethouder Boerema en een aantal leden van Dorpsbelangen en Visvereniging 
Dokkum over het nut van renovatie en openstelling van genoemde sluis. Echter daar 
is het tot op heden bij gebleven en wij, werkgroep Recreatie en Toerisme van het 
Dorpsbelang Ternaard en de Visvereniging Dokkum, zijn dan ook benieuwd wat de 
stand van zaken is. 
 
Doel opening sluis 
Door openstelling van de Noordervaartsluis zijn de opvaarten bereikbaar en 
bevaarbaar voor eerder genoemde schepen. Zowel de burgers van uw gemeente als de 
toerist, die Dokkum met al dan niet per boot bezoeken, kunnen via de sluis verder dan 
alleen naar Westergeest of Dokkumer Nieuwezijlen of via de Súd Ie naar Ezumazijl. 
Op deze wijze kan onze gemeente aantrekkelijker worden voor de watersporter. 
 
 
 



 
Voortgang opening sluis 
De plannen voor opening van de sluis zijn al geruime tijd bij de gemeente bekend. 
We hebben hierover de volgende vragen: 

1. Welke acties heeft de gemeente m.b.t. tot de sluis uitgevoerd sinds de ludieke 
actie en het daaropvolgend overleg. 

2. Is er geld gereserveerd voor renovatie van de sluis. 
3. Wanneer verwacht de gemeente de sluis te kunnen openstellen. 
4. Als werkgroep zijn we uiteraard bereid om samen met de gemeente dit project 

tot realisatie te brengen. Wat kunnen we als werkgroep(en) verder toevoegen 
om de sluis gangbaar te maken? 

 
Voor ons als werkgroep Recreatie en Toerisme Ternaard is het openstellen van de 
sluis essentieel voor uitwerking van de verdere plannen voor de opvaarten en de te 
realiseren toeristische voorzieningen in ons dorp en omgeving. 
 
Wij zouden het op prijs stellen dat er vanuit de gemeente reactie op deze brief zal 
komen. 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Namens de werkgroep Recreatie en Toerisme van het Dorpsbelang Ternaard, 
 

 
 




